


Is de folie overkapping het hele jaar aanwezig of 
alleen tijdens het groeiseizoen? 

Alleen tijdens delen van het seizoen. 

Hoe wordt het neerslag water dat op de folie 
overkapping valt verwerkt? 

Als de folieoverkapping aanwezig is, wordt 
regenwater via goten en leidingen opgevangen 
en afgevoerd naar het waterbassin. Dit 
regenwater vormt de basis voor het gietwater 
voor de planten op de stellingen onder de 
foliekappen. Drainwater van de stellingen wordt 
eerst hergebruikt in de stellingenteelt. 

Is onder de stellingen de bodem afgedekt?  
 

Nee, hier wordt gras gezaaid. Dit gras wordt 
gebroest / beregend met regenwater afkomstig 
van de foliekappen. Hierdoor ontstaat een 
natuurlijke ondergrond. 

Hoe wordt voorkomen dat bestrijdingsmiddelen 
de bodem indringen of in de naastliggende 
IJzerloop terecht komen? 

Het gewas staat op hoogte, circa 1,40 m boven 
bodem. Middelen worden op het blad van het 
gewas verneveld. Door de hoogte waarop dit 
gebeurt komt er maar zeer weinig op de bodem 
terecht. De afstand tot de IJzerloop is zo groot dat 
de kans op verwaaiing over die afstand zeer klein 
is. 

Hoe scoort de voorgestelde inrichting ten 
opzichte van een meest milieu vriendelijke 
techniek en bedrijfsvoering? 

Een kas is meest geconditioneerde teelt en dus 
qua middelen en emissies het meest 
milieuvriendelijk. Direct gevolgd door dit 
teeltsysteem omdat ook in dit systeem in hoge 
mate geconditioneerd kan worden geteeld, 
waarbij gebruik wordt gemaakt van biologische 
bestrijding in plaats van chemische bestrijding. 
Doordat stellingenteelt minder gevoelig is voor 
plagen e.d. (bijvoorbeeld geen opschot vanuit 
stro dat in de tunnels op de bodem ligt) hoeft 
minder ingegrepen te worden en worden er dus 
sowieso minder middelen ingezet. 



Op het perceel zijn twee vlakken met 
natuurbestemming volgens het vigerende 
bestemmingsplan. Wat is hiervan de 
achtergrond? Komt dit voort uit een verplichting 
uit een eerdere bestemmingsplanwijziging of 
vergunning en zo ja, wat is hiervan gerealiseerd? 

Toegelicht is dat deze vlakken met 
natuurbestemming voortvloeien uit eerdere 
bestemmingswijzigingen (o.a. huisvesting van 
arbeidsmigranten die niet gerealiseerd werden). 
Deze groenstroken worden nu ook ingericht en 
aangeplant. 

Is er al een advies ingewonnen bij de A.A.B.? 
Graag willen we hier kennis van nemen. 

AAB-advies is aangevraagd door de gemeente. 
 

Is er advies van het waterschap ingewonnen en 
als dit het geval is, welke randvoorwaarden zijn 
gesteld door het waterschap? 

Vooroverleg moet nog plaatsvinden. Er wordt 
contact opgenomen met het waterschap. De 
resultaten hiervan worden gedeeld met 
Natuurplein en opgenomen in het wijzigingsplan 

Wat is het voornemen m.b.t. het gebruik van de 
resterende oppervlakte van het perceel? 

De resterende oppervlakte blijft benut worden 
voor het plaatsen van tunnels, zij het minder 
intensief om tegemoet te komen aan de wens van 
de buren om iets meer ruimte open te houden. 
Daarnaast ontstaat ruimte voor een 
groenzone/landschappelijke inpassing tussen de 
stellingen en de IJzerloop. 

De landschappelijke inpassing zouden wij graag 
zoveel mogelijk rondom de stellingen zien. Vooral 
aan de zuidzijde dienen de stellingen aan het 
zicht te worden onttrokken door bijvoorbeeld 
een haag of houtwal en om de overgang naar het 
nog overgebleven landschappelijk waardevolle 
gedeelte van de Rith duidelijk te markeren. Langs 
de IJzerloop dient de inpassing zoveel mogelijk 
aan te sluiten bij de daar aanwezige potentiële 
natuurwaarden. Over de verdere invulling van de 
landschappelijke inpassing willen wij graag 
meedenken. 

De keuze voor de locatie van de landschappelijke 
inpassing is besproken en toegelicht, mede aan 
de hand van de inrichtingstekening. Duidelijk is 
waarom er niet gekozen kan worden voor een 
inpassing aan de zuidzijde van de stellingen. Er is 
besproken en toegelicht hoe de inpassing langs 
de IJzerloop ingericht wordt (verlaagd en 
aflopend maaiveld, knotbomen en bloemrijk 
grasland). Gezamenlijk wordt besloten de 
omvang van de inpassing te vergroten, zo ver 
mogelijk langs de IJzer loop. Dit wordt op de 
tekeningen verwerkt. 
 



 Wat gebeurt er als de voorgenomen ontwikkeling 
niet haalbaar blijkt te zijn of om een andere 
reden niet door kan gaan? Wordt het huidige 
gebruik dan voortgezet? 

In 2019 is de pacht van 20 ha teeltgrond door de 
gemeente beëindigd. Daardoor werd het 
noodzakelijk de eigen gronden intensiever te 
betelen om omzet op peil te houden. Die 
intensievere teelt is alleen mogelijk d.m.v. 
stellingen. Daardoor is dit plan ontstaan. 
 
De bestaande afzetkanalen vragen steeds meer 
op stellingen geteeld product waarbij de vraag 
naar vollegrondsproduct nagenoeg wegvalt. Als 
de ontwikkeling geen doorgang kan vinden, 
moeten er andere afzetroutes gezocht worden 
dan wel moet er een heroriëntatie op de teelt 
plaatsvinden.  

 Graag willen we gebruik maken van het aanbod 
van de ondernemer om in gesprek te gaan 

Er heeft op 16 februari 2021 een overleg 
plaatsgevonden op het bedrijf van Van Meer, 
waarbij  en  
namens Natuurplein aanwezig waren. De 
resultaten van dit gesprek zijn verwerkt in dit 
overzicht. 

 
Na het indienen van de reactie door de   
heeft een keukentafelgesprek plaatsgevonden 
tussen de familie en de initiatiefnemer. Hierin is 
een nadere toelichting op het plan gegeven en 
zijn de naar voren gebrachte punten besproken. 

Kunnen we een duidelijke situatieschets 
ontvangen van de toekomstige situatie? 

Ja die is  overhandigd 

 Wij wonen aan het einde van het pad en vinden 
het niet prettig om het hele jaar tegen ‘tunnels’ 
aan te kijken 

Initiatiefnemer heeft toegezegd vanaf dit 
teeltseizoen de resterende oppervlakte iets 
minder intensief te benutten om zo iets meer 
ruimte open te houden . 
 



 Wij willen graag dat de tunnels op ruime afstand 
van het pad gepositioneerd worden, net zoals nu 
het geval is 

Initiatiefnemer heeft toegezegd vanaf dit 
teeltseizoen 1 tunnel minder te plaatsen, 
waardoor de afstand van de tunnels tot de 
onverharde weg groter blijft. 
 
Initiatiefnemer heeft toegezegd vanaf nu voor het 
onderhoud van de onverharde weg te zullen 
zorgen, zodat deze goed begaanbaar blijft. 
 

 Wij willen graag dat er contact met ons wordt 
opgenomen, liefst telefonisch zodat er direct 
contact mogelijk is 

Er heeft een keukentafel gesprek plaatsgevonden 

 Kan de natuurontwikkeling bij het bassin 
gebeuren? Ons uitzicht op het bassin is niet echt 
fraai doordat we tegen de wal (van het bassin) 
aankijken. Ook blijft ons pad dan beter 

Natuurontwikkeling rondom het bassin is gezien 
de beperkte ruimte rondom het bassin niet 
mogelijk. 

 




